

1978

yearbook of fishery statistics

渔业统计年鉴

fishery commodities

渔业商品

第 47 期

FOOD AND AGRICULTURE ORGANIZATION OF THE UNITED NATIONS

联合国粮食及农业组织 — 罗马

1978

yearbook of fishery statistics

渔业统计年鉴

fishery commodities

渔业商品

第 47 期

Prepared in the Fisheries Department.
FAO, on the basis of information
available as of 15 November 1979.
Published in December 1979.

Établi par le Département des pêches de
la FAO, sur la base des renseignements
disponibles au 15 novembre 1979.
Publié en décembre 1979.

根據漁業司根據截至一九七九年十一月三十一日的資料編
制。一九七九年十一月出版。

Information from this publication may be
quoted if reference is made to the source.
A cutting of any reprinted material would
be appreciated; this should be sent to
the Fisheries Department, FAO (see address
above).

On peut reproduire les articles et
renseignements contenus dans cette
publication sous réserve d'en indiquer la source.
Prière d'envoyer une coupure de tout texte
reproduit au Département des pêches de la
FAO (voir adresse ci-dessus).

本刊物的所得知識與出處可以引用。歡迎從印刷的任何材料
剪下複製品送交漁業司（地址見下）。

Letters about the technical contents of
this publication should be addressed to:

*The Senior Fishery Statistician
Fishery Information, Data and
Statistics Service
Fisheries Department
FAO
00100 Rome, Italy*

Adresser la correspondance d'ordre technique
au sujet de cette publication à:

*Le Statisticien principal des pêches
Service de l'information, des données
et des statistiques sur la pêche
Département des pêches
FAO
00100 Rome, Italie*

有关本刊物技术内容的通信，可寄：

漁業司漁業信息資料和統計科高級漁業統計員
00100 - 羅馬，意大利

Requests for copies should be sent to
the sales agents listed at the back,
or to:

*Distribution and Sales Section
FAO
00100 Rome, Italy*

Adresser les commandes soit aux
dépositaires (liste à la dernière page),
soit à:

*Section distribution et ventes
FAO
00100 Rome, Italie*

請將訂購本刊物的訂單寄給列於封底的代理商，或：

漁業司經銷部
00100 - 羅馬，意大利

For bibliographic purposes, this
publication may be cited as follows:

*FAO (1979)
Yb. Fish. Statist., Vol. 47
Fishery commodities, 1978*

La référence bibliographique de cette
publication peut être donnée comme suit:

*FAO (1979)
Ann. statist. pêches, Vol. 47
Produits des pêches, 1978*

本刊物的文獻編目名稱：

漁業司報（一九七九年）
漁業統計年報，1978 第 46 期漁業量和漁產量

P-74

ISBN 000834-1

© FAO 1979

Printed in Italy - Imprimé en Italie - impresso en Italia

FOREWORD

0. INTRODUCTION

- 0.1 This Volume of the *Yearbook of Fishery Statistics* presents, for the calendar years 1970-78, the statistics relating to the annual production of and the international trade in fishery commodities. Whenever it has been possible to obtain improved breakdowns or revised data, new figures have been incorporated in all tables of this *Yearbook*. The data presentation in all tables has been improved with the insertion of estimated data both for quantities and values, whenever statistics were not available in national publications or were not supplied by national statistical offices (see Section 5, standard footnote F).
- 0.2 In preparation for the forthcoming computerization of the statistics on fishery commodities, the table layout has been modified and all table titles are now given not only in English and French but also in Spanish. The data given in this Volume, both in the tables covering production and those on international trade, remain grouped within the selected seven fishery commodity groups, according to the framework established in previous volumes (see Section 2 below). Certain changes have been introduced in the presentation of the Production tables in Section C, G and H to bring them in line with the commodity breakdown appearing in the Standard International Trade Classification, Revision 2.
- 0.3 Certain fishery products (i.e. fish cakes, pearl essence, mother-of-pearl, natural (wild or cultivated) pearls, seal skins, ambergris, sponges, fertilizers of aquatic animal or plant origin, bone meals, shell grit, shells), which do not belong to the seven commodity groups for which statistics are given in this Volume, have been excluded as in previous years.
- 0.4 At the end of this Volume appears a last Section **LISTS AND NOTES** covering (i) a list of countries, (ii) a list of currency three-alpha codes (abbreviations), and (iii) general notes.

1. STANDARD COVERAGE OF STATISTICS ON PRODUCTION OF PRESERVED AND PROCESSED FISHERY COMMODITIES

- 1.1 The data cover the quantities of preserved and processed fishery commodities produced from:
 - (a) nominal catches of all aquatic animals and plants (except whales) taken for commercial, industrial and subsistence purposes by all types of fishing units operating in freshwater and marine areas;
 - (b) fish-farming, shellfish culture, seaweed-harvesting activities, etc.;
 - (c) imported raw materials.

The statistics include the output of processed commodities, produced on board factoryships and by fishermen families as domestic activities, i.e. drying, salting, smoking, etc.

- 1.2 The statistics include also the preserved and processed fishery commodities produced on board domestic fish factoryships and fishing craft from the reporting country even when landed directly in foreign ports. However, data do not include fishery commodities produced on board foreign fish factoryships or fishing craft and landed directly in domestic ports.

2. STANDARD COVERAGE OF STATISTICS ON THE INTERNATIONAL TRADE IN FISHERY COMMODITIES

- 2.1 The statistics cover the quantities and values of annual imports and exports of seven principal fishery commodity groups, i.e.:
 - (a) Fish, fresh, chilled or frozen;
 - (b) Fish, dried, salted or smoked;
 - (c) Crustaceans and molluscs, fresh, frozen, dried, salted, etc.;
 - (d) Fish products and preparations, whether or not in airtight containers;
 - (e) Crustacean and mollusc products and preparations, whether or not in airtight containers;
 - (f) Oils and fats, crude or refined, of aquatic animal origin;
 - (g) Meals, solubles and similar animal feedingstuffs, of aquatic animal origin.
- 2.2 In accordance with the internationally recommended practice, import statistics include fish caught by foreign fishing craft, whether or not processed on board, landed in domestic ports; export statistics include fish caught by domestic fishing craft, whether or not processed on board, landed in foreign ports.

3. DESIGNATIONS OF COUNTRY NAMES

- 3.1 *The designations employed and the presentation of material in this publication do not imply the expression of any opinion whatsoever on the part of the Food and Agriculture Organization of the United Nations concerning the legal status, of any country, territory, city or area or of its authorities, or concerning the delimitation of its frontiers or boundaries.*
- 3.2 The term "country" as used in the stubs and the column headings of the tables also covers territories, cities, land areas, as well as provinces, districts, enclaves, exclaves and other parts of territories or combinations of countries such as economic or customs unions.
- 3.3 In all tables on international trade, country entries are designated by a multilingual code of not more than twelve characters. This code is keyed to the names of the countries in English, French and Spanish; see "List of countries" at the end of this Volume.
- 3.4 Country names and designations are subject to nationally announced changes from time to time. Name changes announced after 1 January 1979 have not necessarily been incorporated but will be reflected in future volumes.

4. STANDARD PRESENTATION OF TIME PERIODS

- 4.1 The "calendar year" is indicated by the normal annotation (e.g. 1970, 1971, 1972, 1973, etc.).
- 4.2 A "split year" - a twelve-month period beginning in one calendar year and ending in the next - is indicated by a stroke (e.g. 1970/71, 1972/73, etc.). Where data for split years are tabulated together with data on a calendar year basis, those for split years are shown under the calendar years in which the split years end.
- 4.3 A "period" of consecutive calendar years or split years, including both years specified, as well as the averages of periods of consecutive calendar years or of split years, are indicated by a dash (e.g. 1970-1974).

5. STANDARD SYMBOLS, ABBREVIATIONS, AND NOTES

...	{ data not available; unobtainable; data not separately available but included in another category
--	{ none; magnitude known to be nil or zero; given in original source as "nil or negligible" without any further indication of the magnitude
0	{ 1970-73: more than zero but less than 50 metric tons; 1974-78: more than zero but less than half a metric ton
S	summations of quantities and values
NEI	not elsewhere included
MT	metric tons
C	nominal catch (live weight)
P	production (product weight)
I	imports (product weight)
E	exports (product weight)
%	percentage
...A	English equivalent not ascertainable
...B	French equivalent not ascertainable
...C	Spanish equivalent not ascertainable
F	{ FAO estimate - repetition of data for the preceding year FAO estimate - mainly a calculation based on specific assumptions and/or very limited information

TABLE OF CONTENTS

FOREWORD

A SUMMARIES

- A1-1 Disposition of world catch
- A1-2 Production of preserved and processed fishery commodities: In selected countries
- A1-3 Estimated total international trade in fishery commodities
- A1-4 Production, imports and exports of seven fishery commodity groups
- A1-5 Total imports and exports of seven fishery commodity groups, by continents and by countries

B FISH, FRESH, CHILLED OR FROZEN

- B1 Production, by countries and by products
- B1-1 Fish, fresh, chilled or frozen: Production by countries
- B1-2 Fish filllets, fresh or chilled
- B1-3 Fish fillets, frozen
- B1-4 Herring, frozen
- B1-5 Miscellaneous fish products, frozen
- B2 Imports and exports, by countries
- B2-1 Fish, fresh, chilled or frozen

C FISH, DRIED, SALTED OR SMOKED

- C1 Production, by countries and by products
- C1-1 Fish, dried, salted or smoked: Production by countries
- C1-2 Cod (not in fillets), dried, whether or not salted
- C1-3 Cod and similar species (including fillets), dried, salted or in brine
- C1-4 Herring, dried or salted
- C1-5 Sardines, anchovies, etc., dried or salted
- C1-6 Miscellaneous fish products, dried or salted
- C1-7 Herring, smoked or smoked-frozen
- C1-8 Miscellaneous fish products, smoked or smoked-frozen
- C2 Imports and exports, by countries
- C2-1 Fish, dried, salted or smoked

D CRUSTACEANS AND MOLLUSCS, FRESH, FROZEN, DRIED, SALTED, ETC.

- D1 Production, by countries and by products
- D1-1 Crustaceans and molluscs, fresh, frozen, dried, salted, etc.: Production by countries
- D1-2 Crustaceans, fresh, frozen, dried, salted, etc.
- D1-3 Molluscs, fresh, frozen, dried, salted, etc.
- D2 Imports and exports, by countries
- D2-1 Crustaceans and molluscs fresh, frozen, dried, salted, etc.

E FISH PRODUCTS AND PREPARATIONS, WHETHER OR NOT IN AIRTIGHT CONTAINERS

- E1 Production, by countries and by products
- E1-1 Fish products and preparations, whether or not in airtight containers: Production by countries
- E1-2 Pacific salmon, in airtight containers
- E1-3 Herrings, sardines, anchovies, etc., in airtight containers
- E1-4 Tunas, bonitos, billfishes, etc., in airtight containers
- E1-5 Miscellaneous fish products, in airtight containers
- E1-6 Fish preparations, not in airtight containers
- E2 Imports and exports, by countries
- E2-1 Fish products and preparations, whether or not in airtight containers

F CRUSTACEAN AND MOLLUSC PRODUCTS AND PREPARATIONS, WHETHER OR NOT IN AIRTIGHT CONTAINERS

- F1 Production, by countries and by products
- F1-1 Crustacean and mollusc products and preparations, whether or not in airtight containers: Production by countries
- F1-2 Crustacean products, in airtight containers
- F1-3 Mollusc products, in airtight containers
- F1-4 Crustacean and mollusc preparations, not in airtight containers
- F2 Imports and exports, by countries
- F2-1 Crustacean and mollusc products and preparations, whether or not in airtight containers

G OILS AND FATS, CRUDE OR REFINED, OF AQUATIC ANIMAL ORIGIN

G1 Production, by countries and by products

G1-1 Oils and fats, crude or refined, of aquatic animal origin: Production by countries

G1-2 Fish liver oils and similar products

G1-3 Fish body oils and similar products

G1-4 Oils and fats of marine mammals

G2 Imports and exports, by countries

G2-1 Oils and fats, crude or refined, of aquatic animal origin

H MEALS, SOLUBLES AND SIMILAR ANIMAL FEEDINGSTUFFS, OF AQUATIC ANIMAL ORIGIN

H1 Production, by countries and by products

H1-1 Meals, solubles and similar animal feedingstuffs, of aquatic animal origin: Production by countries

H1-2 Fish meals from "white fish" ("ground fish")

H1-3 Fish meals from oily fish

H1-4 Miscellaneous meals of aquatic animal origin

H1-5 Fish and marine mammal solubles

H2 Imports and exports, by countries

H2-1 Meals, solubles and similar animal feedingstuffs, of aquatic animal origin

LISTS AND NOTES

List of countries

List of currency codes

General notes

序 言

0 前 言

0.1 本期《渔业统计年鉴》列出了1970-78各日历年有关渔业商品的年度产量和国际贸易量的统计数字。凡能获得改进的详细分项或更正的数字，均列入本期年鉴各表中。凡未能从国家出版刊物或国家统计机构获得统计数字，则在所有各表的数据编排中都插入数量和价值的估计数字作为改进（参看第3节，标准脚注F'）。

0.2 为了使渔业商品统计数字的编排进一步电子计算机化，对表的编排作了改进，所有表头标题现在不仅以英、法文列出，而且以西班牙文列出。（译注：中译本的表头标题用英文和中文列出。）本期年鉴不论是产量或国际贸易量的表中所列出的数字，都仍按以前各期所规定的范围在七个选择的渔业商品组之内分类（参看下面第2节）。对C、D和H部各产量表的编排作了某些改动，以使它们与“标准国际贸易分类，第二次修正本”所出现的商品详细分类相一致。

0.3 如前几年一样，本期年鉴不包括七个商品组统计数字以外的某些渔业产品（如鱼肝、珍珠素、珍珠母贝、天然（野生或养殖）珍珠、海豹皮、龙涎香、海绵、水生动物或植物的肥料、骨粉、贝源、贝壳）。

0.4 本期年鉴最后的“一览表和注释”部分包括：(1)国家一览表，(2)三个字母代号（缩写）的货币一览表，(3)总注释。

1 储藏和加工的渔业商品产量的统计标准范围

1.1 有关储藏和加工渔业商品数量的资料来源：

- (1) 各种类型的捕捞单位在淡水和海洋渔区作业而用于商业、工业和维持生计的所有水生动物（鲸除外）的渔获量。
- (2) 人工饲养鱼、贝类和收获海藻等。
- (3) 原料进口。

统计资料包括加工船在船上的加工产品和渔民家庭加工活动的产品，如干制、盐渍、腌制产品等。

1.2 统计资料也包括由本国加工船和船主因渔船在船上生产的储藏和加工的渔业商品，即使产品已直接在国外港口上岸。然而，外国加工船和渔船在船上加工而直接在本国港口上岸的渔业商品，则不包括在内。

2 渔业商品国际贸易量的统计标准范围

2.1 统计数字包括七个主要渔业商品组的年度进出口量和价值，即：

- (1) 鱼，新鲜、冷藏或冷冻；
- (2) 鱼，干制、盐渍或熏制等；
- (3) 甲壳类和软体动物类，新鲜、冷冻、干制、盐渍等；
- (4) 鱼产品和制品，放入或不放入密封容器；
- (5) 甲壳类和软体动物类的产品和制品，放入或不放入密封容器；
- (6) 水生动物的油脂，粗油脂或提炼；
- (7) 水生动物的粗粉、溶汁和类似的动物饲料。

2.2 按国际惯例，进口统计包括由外国渔船捕获而在本国港口上岸的数量。不论在船上加工与否。出口统计包括由本国渔船捕获而在外国港口上岸的数量，不论在船上加工与否。

3 国名的编排

- 3-1 本刊物采用的名称和资料编制方式，并不意味着联合国粮食及农业组织对任何国家、领地、城市或地区，或对其当局的法律地位，或有关其边界和国境的划分，表示任何意见。
- 3-2 图表内各栏目标题使用的“国家”一词，也包括领地、城市、地区以及省、行政区、飞地和其它领土部分，或诸如经济或关税联盟的国家联合体。
- 3-3 在关于国际贸易量的所有表内，国家名称用不多于十二个字母的各种文字代号列出。这种代号是英、法、西文名称的索引；参看本年卷后面的“国家一览表”（译注：中译本的国家名称用中文列出。）。
- 3-4 国名及其编排不时按国家宣布的变动而更改。1979年1月1日以后通知的变更情况未纳入本期年鉴，但这将在今后的刊物内得到更正。

4 时期的标准编排

- 4-1 “日历年”以一般形式表示（如1970、1971、1973等）。
- 4-2 “跨年度”（即从某一个日历年开始到下一个日历年结束的十二个月）用一斜线分开来表示（如1970/71、1972/73等）。当跨年度的数据同历年数据一起列表时，则跨年度的数据列于跨年度结束的该日历年的下面。
- 4-3 连续若干个日历年或跨年度为一个时期（包括特定的两年）以及连续若干个日历年或跨年度的时期的平均数，用一破折号分开表示（如1970-1974）。

5 标准符号、缩写和注释

... { 没有获得资料；不能获得资料；
没有单独获得资料，但列于其它类别之中

-- { 无 已知量为无或零；
原来就标明“无或极微”，又无进一步说明数量

0 { 1970-73：大于零，但在50公吨以下
1974-78：大于零，但在半公吨以下

N 数量和价值的总数

NFI 其它处未列入

MT 公 吨

Q 渔获量（鲜活量）

P 产量（产品重量）

I 进口量（产品重量）

E 出口量（产品重量）

% 百分比

F { 粮农组织估计数（重复前一年的数字）
粮农组织估计数（主要根据特定假设条件或非常有限的资料进行计算）

目 录 表

前 言

A 总 表

A1-1 世界渔获量的利用

A1-2 某些国家保藏和加工的渔业商品的产量

A1-3 国际渔业商品贸易量的估计

A1-4 七个渔业商品组的产量和进出口量

A1-5 七个渔业商品组按大洲和国家列出的总进出口量

B 鱼, 新鲜、冷藏或冷冻

B1 按国家和产品列出的产量

B1-1 鱼, 新鲜、冷藏或冷冻: 按国家列出的产量

B1-2 鱼片, 新鲜或冷藏

B1-3 鱼片, 冷冻

B1-4 鲱鱼, 冷冻

B1-5 杂类鱼产品, 冷冻

B2 按国家列出的进出口量

B2-1 鱼, 新鲜、冷藏或冷冻

C 鱼, 干制、盐渍或熏制

C1 按国家和产品列出的产量

C1-1 鱼, 干制、盐渍或熏制: 按国家列出的产量

C1-2 鲤鱼干(非鱼片), 干制、盐渍或非盐渍

C1-3 鲤鱼和同类品种(包括鱼片), 干制、盐渍或盐渍

C1-4 鲱鱼, 干制或盐渍

C1-5 沙丁鱼、鲱鱼等, 干制或盐渍

C1-6 杂类鱼产品, 干制或盐渍

C1-7 鲱鱼, 熏制或熏冻

C1-8 杂类鱼产品, 熏制或熏冻

C2 按国家列出的进出口量

C2-1 鱼, 干制、盐渍或熏制

D 甲壳类和软体动物类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍等

D1 按国家和产品列出的产量

D1-1 甲壳类和软体动物类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍等: 按国家列出的产量

D1-2 甲壳类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍等

D1-3 软体动物类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍等

D2 按国家列出的进出口量

D2-1 甲壳类和软体动物类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍等

E 鱼产品和鱼制品, 放入或不放入密封容器

E1 按国家和产品列出的产量

E1-1 鱼产品和鱼制品, 放入或不放入密封容器: 按国家列出的产量

E1-2 太平洋鲱鱼, 放入密封容器

E1-3 鲱鱼、沙丁鱼、鲱鱼等, 放入密封容器

E1-4 金枪鱼、鲱鱼、旗鱼等, 放入密封容器

E1-5 杂类鱼产品, 放入密封容器

E1-6 鱼制品, 不放入密封容器

E2 按国家列出的进出口量

E2-1 鱼产品和鱼制品, 放入或不放入密封容器

F 甲壳类和软体动物类产品, 放入或不放入密封容器

F1 按国家和产品列出的产量

F1-1 甲壳类和软体动物类产品, 放入或不放入密封容器: 按国家列出的产量

- F1-2 甲壳类产品, 放入密封容器
- F1-3 软体动物类产品, 放入密封容器
- F1-4 甲壳类和软体动物类制品, 不放入密封容器
- F2 按国家列出的进出口量
- F2-1 甲壳类和软体动物类产品 and 制品, 放入或不放入密封容器
- G 水生动物的油和脂, 粗油脂或提炼
- G1 按国家和产品列出的产量
- G1-1 水生动物的油和脂(粗油脂和提炼), 按国家列出的产量
- G1-2 鱼肝油和类似产品
- G1-3 鱼体油和类似产品
- G1-4 海洋哺乳动物的油脂
- G2 按国家列出的进出口量
- G2-1 水生动物的油脂(粗油脂或提炼)
- H 水生动物的粗粉、溶汁及类似的动物饲料
- H1 按国家和产品列出的产量
- H1-1 水生动物的粗粉、溶汁及类似的动物饲料
- H1-2 底层鱼类的鱼粉
- H1-3 多脂鱼类的鱼粉
- H1-4 水生动物的杂粉
- H1-5 鱼类和海洋哺乳动物的溶汁
- H2 按国家列出的进出口量
- H2-1 水生动物的粗粉、溶汁及类似的动物饲料
- 一览表和注释
- 国家一览表
- 货币代号一览表
- 总注释

A - SUMMARIES

A - 总 表

TABLE
表 A1-1 世界渔获量的利用

DISPOSITION (LIVE WEIGHT) 用途 (鲜重量)		1970	1971	1972	1973	1974	1975	1976	1977	1978
		METRIC TONS 公吨								
FOR HUMAN CONSUMPTION 供人类消费	\$	42580400	43918100	44566800	47521900	48308500	48269700	50058000	51487900	51379500
MARKETING FRESH 鲜货销售		16217300	17844200	17211900	16497600	16117100	16754200	16026800	21281600	20313600
FREEZING 冰 冻		10071000	10555400	11167800	12086600	12008000	12204800	13479200	12870600	13237800
CURING 加工处理		8151800	7638500	7887100	7827700	7947800	8087300	8146000	7705700	8108100
CANNING 制罐头		8140000	8440000	8700000	9100000	9240000	9240000	9400000	9520000	9720000
FOR OTHER PURPOSES 其它用途	\$	25566000	24600000	19273000	17574000	20388500	20338500	22061000	19723000	21000000
REDUCTION A/ 鱼粉加工		24566000	23600000	18273000	16574000	19588500	19338500	21061000	18725000	20000000
MISCELLANEOUS PURPOSES 杂 用		1000000	1000000	1000000	1000000	1000000	1000000	1000000	1000000	1000000
WORLD TOTAL 世界总计	\$	68146200	68518100	64239800	65095800	68895400	68608200	72119000	71212800	72379500
		INDICES (AVERAGE 1969-71 = 100) 指数 (1969-71 平均数 = 100)								
FOR HUMAN CONSUMPTION 供人类消费	\$	102	106	108	114	116	116	120	124	124
MARKETING FRESH 鲜货销售		102	109	109	117	121	118	120	125	128
FREEZING 冰 冻		101	106	112	121	120	122	135	130	133
CURING 加工处理		104	98	101	100	102	103	104	99	104
CANNING 制罐头		102	106	108	114	116	116	118	119	122
FOR OTHER PURPOSES 其它用途	\$	106	102	80	73	85	84	81	82	87
REDUCTION A/ 鱼粉加工		106	102	79	72	85	84	91	81	86
MISCELLANEOUS PURPOSES 杂 用		100	100	100	100	100	100	100	100	100
WORLD TOTAL 世界总计	\$	104	104	98	99	102	104	110	108	110

TABLE
表

AI-1

DISPOSITION OF WORLD CATCH
世界渔获量的利用

[illegible]

TABLE DISPOSITION OF WORLD CATCH
表 A1-1 世界渔获量的利用

NOTE: Total world catch excludes
"Whales".

NOTE: Le total mondial des quantités
pêchées ne comprend pas les
"Baleines".

注: 世界渔获量不包括“鲸”。

A/ Only whole fish destined for the
manufacture of oils and meals is
included. Raw material for
reduction derived from fish
primarily destined for marketing
fresh, freezing, curing, canning
and miscellaneous purposes is
excluded; such waste quantities
are included under the other
disposition channels.

A/ Y compris seulement du poisson
entier destiné à la fabrication
d'huiles et de farines. La matière
première destinée au traitement
industriel et provenant de poissons
essentiellement destinés à d'autres
usages (marée fraîche, congélation,
séchage, fumage, salaison, conserves,
etc.) n'est pas comprise; ces
quantités de déchets sont comprises
dans les autres formes d'utilisation.

只包括用于制鱼油和鱼粉的整鱼。不包括主要用作鲜
冻、罐装、晒干、加工处理、制罐头和杂用的鱼中再用作
鱼粉的原料。这种下脚料列入其它的利用方式。

TABLE A1-2 PRODUCTION OF PRESERVED AND PROCESSED FISHERY COMMODITIES: IN SELECTED COUNTRIES

SITC 03
CTCI-081.42
CUCI 411.1

表 A1-2 某些国家保藏和加工的渔业商品的产量

COMMODITY (NET PRODUCT WEIGHT) 商品(产品净重)	1971	1972	1973	1974	1975	1976	1977	1978
	公吨	公吨	公吨	公吨	公吨	公吨	公吨	公吨
FISH, FRESH, CHILLED OR FROZEN A/ 鱼, 新鲜、冷藏或冷冻 ¹	8 6740000	7180000	7740000	7560000	7740000	8480000	8130000	8240000
FISH, ALIVE, FRESH, CHILLED, ETC. B/ 鱼, 活鱼、新鲜、冷藏等 ²	...	...	...	...	...	...	...	...
FISH FILLETS, FRESH OR CHILLED 鱼片, 新鲜或冷藏	152000	131000	189000	148000	150000	163000	152000	153000
FISH FILLETS, FROZEN 鱼片, 冷冻	867000	828000	1018000	1007000	1008000	1096000	1087000	1067000
HERRING, FROZEN 鲱鱼, 冷冻	52000	74000	70000	72000	71000	73000	56000	50000
MISCELLANEOUS FISH PRODUCTS, FROZEN 杂类鱼产品, 冷冻	5666000	6010000	6469000	6332000	6514000	7151000	6831000	6868000
FISH, DRIED, SALTED OR SMOKED 鱼, 干制、盐渍或熏制	8 2980000	3030000	3030000	3100000	3120000	3140000	3030000	3190000
COD (NOT IN FILLETS), DRIED, WHETHER OR NOT SALTED 鳕鱼(非鱼片), 干制、盐渍或不 盐渍	29000	29000	28000	24000	29000	48000	35000	24000
COD AND SIMILAR SPECIES (INCLUDING FILETS), DRIED, SALTED OR IN BRINE 鳕鱼和同类品种(包括鱼片), 干 制、盐渍或盐渍液	383000	374000	328000	335000	297000	292000	298000	272000
HERRING, DRIED OR SALTED 鲱鱼, 干制或盐渍	424000	381000	428000	350000	320000	331000	152000	131000
SARDINES, ANCHOVIES, ETC., DRIED OR SALTED 沙丁鱼、鳀鱼等, 干制或盐渍	232000	249000	258000	248000	234000	258000	257000	288000
MISCELLANEOUS FISH PRODUCTS, DRIED OR SALTED C/ 杂类鱼产品, 干制或盐渍 ³	1500000	1552000	1537000	1625000	1721000	1705000	1646000	1825000
HERRING, SMOKED OR SMOKED-FROZEN 鲱鱼, 熏制或熏冻	53000	47000	47000	80000	77000	47000	42000	45000
MISCELLANEOUS FISH PRODUCTS, SMOKED OR SMOKED-FROZEN 杂类鱼产品, 熏制或熏冻	376000	386000	417000	438000	445000	465000	602000	606000

TABLE A1-2 PRODUCTION OF PRESERVED AND PROCESSED FISHERY COMMODITIES: IN SELECTED COUNTRIES
表 某些国家保藏和加工的渔业商品的产量

SITC 03
CTCI-081.42
CUCI 411.1

COMMODITY (NET PRODUCT WEIGHT) 商品 (产品净重)	1971 公吨	1972 公吨	1973 公吨	1974 公吨	1975 公吨	1976 公吨	1977 公吨	1978 公吨
CRUSTACEANS AND MOLLUSCS, FRESH, FROZEN, DRIED, SALTED, ETC. D/ 甲壳类和软体动物类, 新鲜、冷冻、 干制、盐渍等	890000	970000	1040000	1090000	1130000	1280000	1240000	1340000
CRUSTACEANS AND MOLLUSCS, ALIVE, FRESH, CHILLED, ETC. H/ 甲壳类和软体动物类, 鲜活、新鲜、 冷藏等	...	...	...	...	...	...	...	...
CRUSTACEANS, FRESH, FROZEN, DRIED, SALTED, ETC. E/ 甲壳类, 新鲜、冷冻、干制、盐渍 等	460000	527000	544000	541000	577000	654000	632000	666000
MOLLUSCS, FRESH, FROZEN, DRIED, SALTED, ETC. F/ 软体动物类, 新鲜、冷冻、干制、 盐渍等	433000	441000	493000	548000	550000	628000	604000	677000
FISH PRODUCTS AND PREPARATIONS, WHETHER S OR NOT IN AIRTIGHT CONTAINERS G/ 鱼产品和制品, 放入或不放入密封 容器	4020000	4160000	4360000	4430000	4460000	4530000	4570000	4670000
PACIFIC SALMONS, IN AIRTIGHT CONTAINERS H/ 太平洋鲑鱼, 放入密封容器	147000	90000	86000	94000	67000	105000	110000	101000
WERRINGS, SARDINES, ANCHOVIES, ETC., IN AIRTIGHT CONTAINERS H/ 鲱鱼、沙丁鱼、鳀鱼等, 放入密封 容器	574000	618000	701000	706000	740000	692000	629000	603000
TUNAS, BONITOS, BILLFISHES, ETC., IN AIRTIGHT CONTAINERS H/ 金枪鱼、鲣鱼、鲭鱼等, 放入密封 容器	430000	526000	533000	577000	508000	556000	544000	622000
MISCELLANEOUS FISH PRODUCTS, IN AIRTIGHT CONTAINERS G/ 杂类鱼产品, 放入密封容器	1064000	1153000	1199000	1281000	1381000	1442000	1304000	1616000
苏联 其它国家	(524000) (530000)	(584000) (569000)	(612000) (584000)	(691000) (590000)	(788000) (593000)	(851000) (591000)	(881000) (623000)	(952000) (664000)
FISH PREPARATIONS, NOT IN AIRTIGHT CONTAINERS 鱼制品, 不放入密封容器	1799000	1770000	1843000	1770000	1761000	1734000	1782000	1726000